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Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal van 8 september 

2015 aanvang 19.30 uur te Heythuysen. 

 

Aanwezig:  

De voorzitter  : de heer A.H.M. Verhoeven MPM 

De griffier       : de heer drs. W.A.L.M. Cornelissen 

De griffiesecretaresse : mevrouw K.M.A. Verhoeven-Vyncke  

 

Aanwezig de raadsleden: 

    ir. J.H.H. Coolen, drs. M. Graef, drs. P.M. Houben, L.J.E. Linssen, H.T.G. Sleven,  

M.S.M.A. Teluij, E.C.M. van Tilburg, ing. A.G.H. van Vlodrop-van Kempen en  

ing. H. Wijers-van der Linden (allen fractie Samen Verder); 

    mr. S.B.J. Backus, J. Custers, R.J. Flinsenberg, H.J.H. Hermans, mr. A.G.J. Kierkels,  

G.A.M.C. Teeuwen en dr. ir. M.C.H. Wagemans (allen fractie Ronduit Open); 

    ing. M.A.J. Bongers, P.H.L. van Melick, C.M.C. Reijnders-Seerden en M.J.M. Schreurs AA 

(allen fractie CDA); 

    K.G.P. Beurskens MSc MA en mr. R. Raemakers (beiden fractie D66); 

    mr. R.G.M. Thomassen (fractie VVD); 

    drs. J.F.M. van der Stappen (fractie Progressief Leudal). 

 

Afwezig: 

    mr. N.J.A.G. Alofs (fractie CDA) 

 

Mede aanwezig:  

wethouder mr. A.J.M. Walraven (Samen Verder), wethouder P.H.G. Verlinden (Samen Verder), 

wethouder drs. P.J.M. Vogels (CDA) en wethouder J.M.M. van den Beuken (CDA). 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur met het uitspreken van het openingswoord en 

heet iedereen welkom. Hij meldt dat raadslid mevrouw Alofs is verhinderd. 

 

2. Vaststellen agenda 

De raad stelt de agenda, zoals die door het presidium van  1 september  2015 voorlopig is 

vastgesteld, vast. 

 

De agendapunten 6 en 7 worden qua beraadslagingen samen behandeld, qua besluitvorming 

separaat. 

 

D66 deelt mee dat zij haar eerder ingediende motie bij agendapunt 9 naar aanleiding van een 

collegemededeling deze middag aan de raad, heeft gewijzigd.  

 

De motie vreemd aan de orde van de dag procedurevoorstel maken raadsvoorstel opvang 

vluchtelingen van de fractie Progressief Leudal wordt aan de agenda toegevoegd als agendapunt 

10A.  

 

3. Vaststellen besluitenlijsten raadsvergadering 30 juni en 7 juli 2015 

De raad stelt de besluitenlijsten gewijzigd vast, inclusief de door de raadsleden Backus, 

Raemakers en Thomassen schriftelijk voorgestelde wijzigingen. 
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4. Vaststellen drietal verordeningen bedrijveninvesteringszones 2016-2020 

bedrijventerrein Haelen, centrum Heythuysen en bedrijventerrein Ittervoort 

 

Ronduit Open geeft een toelichting op haar amendement 4.1 (bijlage 1).  

De fractie staat positief tegenover de voorstellen voor investeringszones, maar vindt dat de 

definitieve besluitvorming door de raad pas kan plaatsvinden nadat het college de raad heeft 

geïnformeerd over de standpunten van de ondernemers. 

 

Progressief Leudal steunt het voorstel. De fractie is kritisch met betrekking tot de kosten. De 

aanpak is voor de gemeente arbeidsintensief en er is geen duidelijk beeld over de kosten. Indien 

hier geen helderheid over kan worden gegeven, kan de fractie niet akkoord gaan. 

 

De VVD stemt graag in met het voorstel. Het amendement van Ronduit Open is in strijd met de 

Wet op de bedrijveninvesteringszones, artikel 4. De fractie is tegen dit amendement.  

 

D66 is positief. Zij ziet een win-win situatie. Ondernemers zijn allemaal verplicht om mee te 

betalen. Er moet wel voldoende draagvlak zijn bij de ondernemers. Het is aan de ondernemers om 

te bepalen dat zij dit zo willen gaan doen. De fractie is tegen het amendement van Ronduit Open. 

Ondernemers kunnen zelf beoordelen of zij een bedrijveninvesteringszone willen oprichten. 

 

Het CDA vindt dat het initiatief van een BIZ bij de ondernemers zelf ligt. De gemeente faciliteert 

de ondernemers. Het is een goed initiatief van ondernemers en de deelnemende bedrijven. 

De fractie is tegen het amendement van Ronduit Open, de argumenten van de andere fracties 

steunt zij. 

 

Samen Verder stelt dat ondernemers dit initiatief zelf in de hand hebben evenals het 

ambitieniveau dat daarbij hoort. Het is goed dat ondernemers dit samen met de gemeente 

vormgeven. 

 

Portefeuillehouder Verlinden is het eens met de fracties D66 en CDA.  

Het is vooral veel werk geweest voor de ondernemers, stichtingen en verenigingen zelf. 

Ondernemers die niet meedoen, kunnen tegen stemmen. Het is een mooi voorbeeld om te laten 

zien dat de economie een flinke boost krijgt. Er is 100 tot 150 uur ambtelijk gezien voor nodig en 

dit wordt ingevuld door iemand met een overgangstraject. Er zijn geen extra kosten mee 

gemoeid. Het traject gaat 5 jaar duren en start per 1 januari 2016. Hij ontraadt het amendement 

van Ronduit Open, omdat het in strijd is met de Wet op de bedrijveninvesteringszones en omdat 

door het pas later vaststellen van de verordeningen tijdnood ontstaat. 

 

Ronduit Open stelt dat de raad een besluit gaat nemen, zonder dat de raad weet waarom welke 

ondernemers niet mee willen doen. Dat wordt niet uitgezocht. De fractie wil dat er inspraak 

plaatsvindt voordat een besluit wordt genomen. Zij handhaaft haar amendement. 

 

Progressief Leudal zegt dat zij na de toelichting van de portefeuillehouder het voorstel kan 

steunen. 

 

Samen Verder deelt de argumenten van Ronduit Open niet. Er zijn gesprekken met ondernemers 

geweest. De BIZ maakt iets mogelijk voor ondernemers en zij komen daar samen zelf wel uit. 

Samen Verder steunt deze initiatieven heel graag. 

 

D66 steunt de woorden van Samen Veder. 
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De VVD zegt dat de gemeente hierin faciliteert. De wetgever heeft daar zijn reden voor gehad. 

Ondernemers regelen dit.  

 

Het CDA merkt nog op dat de inkoopvoordelen voor de ondernemers van belang zijn.  

 

De voorzitter brengt het amendement van Ronduit Open en daarna het voorstel in stemming. 

 

Het amendement 4.1 van de fractie Ronduit Open wordt met 7 stemmen voor (Ronduit Open) en 

17 stemmen tegen (Samen Verder, CDA, D66, VVD en Progressief Leudal) verworpen. 

 
De raad besluit met 17 stemmen voor (Samen Verder, CDA, D66, VVD en  Progressief Leudal) en 

7 stemmen tegen (Ronduit Open) conform het raadsvoorstel. 

 

5. Vaststellen bestemmingsplan Bedrijventerrein Ittervoort 

 

Ronduit Open geeft een toelichting op haar amendement 5.1 (bijlage 2). 

 

Samen Verder is tegen het amendement van Ronduit Open. Ieder bedrijf moet als door een 

bedrijfsuitbreiding de bestemming van een perceel moet worden gewijzigd de normale 

bestemmingsplanprocedure doorlopen. Dat is nu niet aan de orde en dus  hoeft de raad daarover 

vanavond niets te besluiten.  

 

Progressief Leudal zegt dat met dit voorstel wel degelijk wordt voorgesorteerd op vestiging van 

industriële bedrijven. Dit bestemmingsplan is niet slechts conserverend van aard. 

Het college doet niets met de zienswijzen van burgers en daardoor ontstaat achterdocht.  

Er moet een gebiedsgerichte aanpak zijn in overleg met buurtbewoners en een goede 

communicatie. 

 

Het CDA zegt dat het hier wel om een conserverend bestemmingsplan gaat en steunt het 

voorstel. Indien werkelijk tot uitbreiding wordt overgegaan, is het goed om met dat bedrijf in 

gesprek te gaan.  

 

D66 steunt het voorstel van het college. De fractie is tegen het amendement van Ronduit Open. 

De oorzaak van het probleem is niet het bestemmingsplan, maar de intentieovereenkomst die er 

ligt. Het college moet eerder naar de raad komen, er dient meer communicatie te zijn en 

openheid. De fractie heeft zorgen over het tekort aan bluswatervoorzieningen en de 

brandveiligheid. 

 

De VVD stemt in met het voorstel en de te volgen procedure. 

 

Portefeuillehouder Walraven zegt dat het bestemmingsplan conserverend is. De bestemming blijft 

zoals die is, waar zij agrarisch was blijft zij ook nu agrarisch. De bestemming kan in de toekomst 

anders worden, maar pas nadat daartoe een onherroepelijke bestemmingsplanprocedure is 

doorlopen. Hij zegt dat er voldoende gecommuniceerd is met betrokkenen, hij heeft burgers die 

zienswijzen hadden ingediend uitgenodigd voor een toelichtend gesprek. Als er wijzigingen 

worden voorgenomen, dan wordt er opnieuw met betrokken partijen gesproken. 

Hij zegt toe na te gaan hoe het is gesteld met de bluswatervoorzieningen en de brandveiligheid. 

 

Ronduit Open zegt dat er geen grote uitbreidingsbehoefte is in Ittervoort. Bovendien heeft de 

provincie aangegeven uitbreiding van het bedrijventerrein in Ittervoort niet te zien zitten. 

 



 

Raad 8 september  2015/ besluitenlijst 4 

Portefeuillehouder Walraven zegt dat vijf bedrijven serieus interesse voor uitbreiding hebben 

getoond. De gemeente wil maatwerk leveren.  

 

Ronduit Open legt een stemverklaring af. De fractie is akkoord met vaststellen van het 

bestemmingsplan, maar is tegenverruiming van het plangebied. 

 

De voorzitter brengt het amendement en het voorstel in stemming.  

Het amendement 5.1 van de fractie Ronduit Open wordt met 8 stemmen voor (Ronduit Open en  

Progressief Leudal) en 16 stemmen tegen (Samen Verder, CDA, D66 en VVD) verworpen. 

 

De raad besluit zonder stemming, maar met inachtneming van een stemverklaring van de fractie 

Ronduit Open, conform het raadsvoorstel. 
 

6. Voteren krediet fase 2 ‘Regionale samenwerking en verbeteren interne dienstverlening’ 

 

Samen Verder stemt in met het voorstel. Het is goed om deze stukken te bespreken, er is veel 

geld mee gemoeid. 

 

D66 vindt het vreemd dat er veel bezuinigd wordt, terwijl dat er nu veel geld moet worden 

uitgegeven voor deze zaken. Is het wel nodig vraagt de fractie zich af. Aan de andere kant is het 

zo dat er veel te verbeteren valt, het kan en moet beter vindt de fractie.  

 

Ronduit Open zegt dat er overal bezuinigingen zijn doorgevoerd, behalve op de interne 

organisatie. De dagelijkse processen moeten met spoed op orde worden gebracht.  

 

Progressief Leudal vindt het een fors bedrag. Er ontbreekt visie in het voorstel. Er is geen 

inhoudelijke argumentatie, geen structurele oplossing. De fractie kan het voorstel wel steunen, 

maar wenst de volgende keer te zien hoe de organisatie zich ontwikkelt en hoe de organisatie 

toekomstbestendig kan worden.  

 

De VVD wil graag eens zien hoe het doel is bereikt en wat dat doel is geweest. Bespreking 

daarvan kan in een raadscommissie plaatshebben. De fractie is voor het voorstel. 

 

Het CDA merkt op dat dit goede investeringen zijn die tevens noodzakelijk zijn. 

 

Portefeuillehouder Verlinden zegt toe om inzichtelijk te maken wat het doel is en hoe dat wordt 

bereikt. De visie ontbreekt niet zegt hij. Er is goed gekeken naar waar verbeteringen nodig zijn. 

Leudal kan zich prima meten met andere gemeenten. Om slagen te maken ontkomen we niet aan 

kredietvoteringen, de organisatie moet vooruit kunnen.  

 

De voorzitter gaat over tot besluitvorming. 

 

De raad besluit met 17 stemmen voor (Samen Verder, CDA, D66, VVD en Progressief Leudal) en 

7 stemmen tegen (Ronduit Open) conform het raadsvoorstel. 
 

7. Voteren krediet fase 3 ‘Verbeteren externe dienstverlening’ 

 

De raad besluit met 17 stemmen voor (Samen Verder, CDA, D66, VVD en Progressief Leudal) en 

7 stemmen tegen (Ronduit Open) conform het raadsvoorstel. 
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8. Onttrekken aan openbaar verkeer voetpad langs Notaris Ruttenlaan  
13-15 Heythuysen 

 

Ronduit Open is voor het voorstel. De fractie vindt wel dat de gemeente veel beter moet 

communiceren. Niet alleen middels een publicatie, maar ook zelf met de belanghebbenden in 

gesprek gaan, vooraleer de gemeenteraad een voorstel wordt gedaan 

 

Samen Verder heeft geen bezwaar tegen het voorstel. Het voetpad heeft nog nauwelijks een 

functie. Het plan heeft ter inzage gelegen en er zijn geen zienswijzen ingediend.  

 

Het CDA stemt in met het voorstel. 

 

Portefeuillehouder Verlinden zegt dat er publicaties zijn geplaatst. Er is niet gekozen voor het 

laten bezorgen van brieven bij omwonenden. 

 
De raad besluit met unanieme stemmen conform het raadsvoorstel. 

 

9. Motie vreemd aan de orde van de dag inzake aanbesteding bibliotheekwerk 

 

D66 geeft een toelichting op haar motie 9.1  (bijlage 3). Ten aanzien van de motie 9.2 van 

Ronduit Open (bijlage 4)  stelt de fractie dat zij deze kan steunen.  De fractie is tevreden over de 

uitkomst van het proces, maar de weg ernaar toe is omgeven met vele vragen en frustratie. Dat 

is ongehoord.  

 

Ronduit Open zegt dat zij haar motie van afkeuring liever niet had willen indienen. Maar, beloften 

worden onvoldoende waargemaakt en voor de fractie is de maat vol. De fractie is tegen de motie 

van D66, omdat daarmee uitstel wordt gegeven voor de beantwoording van vragen. Dat is geen 

goed signaal. 

 

Samen Verder zegt dat de communicatie verbeterd moet worden. Dat was al zo en geldt nu nog 

steeds. Zij steunt de moties niet omdat het niet goed is om het proces te herhalen. 

 

Het CDA vindt dat een bibliotheek als basisvoorziening in zoveel mogelijk kernen in de basisschool 

moet blijven. Zeven servicepunten is echt het minimum. Samenwerking met de scholen en met 

buurgemeenten op het gebied van bibliotheekwerk is en blijft belangrijk. De fractie steunt de 

moties niet.  

 

De VVD zegt dat zij eerst vol ongeloof heeft gereageerd op de reactie van college. Op dit moment 

is de fractie gematigd positief. Ze heeft wel vragen. De fractie is tegen de motie van D66. 

Daarvoor is het nog te vroeg. De gang van zaken en de uitkomst is beneden alle peil. 

De fractie vraagt zich af wat de reden is van het stilzwijgen van de portefeuillehouder.  

 

Progressief Leudal zegt dat het college te weinig visie heeft en dat dit wel vaker zal gebeuren. 

 

Portefeuillehouder Van den Beuken zegt dat het college met zijn mededeling van vanmiddag 

kenbaar heeft gemaakt dat er een grotere rol voor de scholen en het bibliotheekwerk is 

weggelegd. Scholen realiseren samen met Bibliocenter een betere voorziening. Hij zegt dat de 

gang van zaken valt onder de Aanbestedingswet 2012. Er is geheimhouding van informatie voor 

andere partijen. Er is gehandeld vanuit de opdracht die de raad heeft gegeven. De aanbesteding 

kon op ieder moment worden teruggedraaid. Er is gekozen voor de school en de leesfunctie, niet 

voor een organisatie. Hij neemt afstand van de woorden vreugde en afkeuring in de moties. Deze 
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woorden worden te gemakkelijk gebruikt.  

 

Ronduit Open zegt dat in de aanbestedingswet niet staat dat financiële gegevens niet openbaar 

moeten worden gemaakt. Dat is ook niet wat de fractie D66 vraagt. De fractie vindt dat de raad 

wordt geschoffeerd. Het is aan Bibliocenter te danken dat er nog een bibliotheek is. Hopelijk komt 

dit samen met de gemeente in orde.  

 

D66 wil weten hoe het zit met het door het college beloofde periodiek informeren van de raad, 

aangezien haar raadsvragen maar niet worden beantwoord. De motie is een noodgreep, het kan 

niet anders. Het gaat om goed informeren van de raad. De fractie is blij dat Bibliocenter bereid is 

nog met de gemeente zaken te doen.  

 

Progressief Leudal zegt dat het verhaal van de portefeuillehouder over de aanbestedingswet 

nergens op slaat. De fractie hoop dat de burgemeester hier iets van gaat zeggen. 

Een goede voorziening regelen met minder geld, dat is niet mogelijk. Het is goed dat Bibliocenter 

graag wil meewerken. 

 

Het CDA zegt dat zij niet op de stoel van het college wil gaan zitten. De raad heeft vanmiddag een 

collegemededeling ontvangen, de fractie heeft daarvan met genoegen kennisgenomen.  

 

De VVD zegt dat de raad is geschoffeerd. Er zijn geen of veel te late antwoorden op vragen. 

Volledige openheid van zaken is toegezegd en de fractie wil het dossier van de aanbesteding 

bibliotheekwerk inzien. 

 

Ronduit Open benadrukt dat in de aanbestedingswet niet staat dat de raad niet mag worden 

geïnformeerd. 

 

Portefeuillehouder Van den Beuken zegt dat het college alleen iets meldt als er iets te melden is. 

Er is informatie gegeven over de opschorting van de gunning. Verdere informatie werd niet 

gegeven, want dat was onderdeel van de aanbesteding.  

 

D66 zegt dat als de raad iets vraagt er informatie dient te gegeven. Periodiek werd de raad niet 

op de hoogte gesteld. Het is vreemd dat dit wel zo werd beloofd. 

 

Portefeuillehouder Van den Beuken zegt dat de vertrouwelijkheid naar de gesprekspartner van 

belang is. Daarom is er geen informatie naar de raad gegaan. Er is niet met Bibliocenter 

gesproken, dat past niet in het aanbestedingstraject. 

 

Ronduit Open vraagt wanneer er dan wel met Bibliocenter is gesproken. 

 

Portefeuillehouder Van den Beuken zegt dat SPOLT coördinatiepunt is. Zij heeft met Bibliocenter 

gesproken. De gemeente heeft met SPOLT gesproken en die bevindingen zijn aanleiding geweest 

voor dit besluit.  

 

D66 vraagt hoe een bedrag in dit dossier op tafel kan komen als er niet met Bibliocenter is 

gesproken. 

 

Portefeuillehouder Van den Beuken zegt dat er wel ambtelijk met Bibliocenter en SPOLT is 

gesproken.  

 

De VVD wil weten wat dat gesprek heeft opgeleverd. Is Bibliocenter het eens met dit voorstel? 
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Portefeuillehouder Van den Beuken zegt dat Bibliocenter akkoord is. 

 

Ronduit Open hoort nu dat er ambtelijk gesprekken zijn gevoerd. De portefeuillehouder is 

verantwoordelijk en kan zich niet verschuilen achter het feit dat hij niet persoonlijk met 

Bibliocenter heeft gesproken. 

 

Portefeuillehouder Van den Beuken zegt dat hij uitvoering geeft aan een goede 

bibliotheekvoorziening en dat hij verder weinig heeft toe te voegen.  

 

Burgemeester Verhoeven zegt dat hij in zijn rol als collegevoorzitter en raadsvoorzitter deze 

onderwerpen, zoals die ter tafel zijn gelegd, binnen het college zal bespreken. 

 

Ronduit Open legt een stemverklaring af. Zij steunt de motie van D66, maar niet de terminologie 

van de motie.  

 

De voorzitter brengt de moties in stemming.  

 

De motie 9.1 (versie van 8 september 2015) van de fractie D66 wordt met 9 stemmen voor 

(Ronduit Open en D66) en 15 stemmen tegen (Samen Verder, CDA, VVD en Progressief Leudal) 

verworpen. 

 
De motie 9.2 van de fractie Ronduit Open wordt met 10 stemmen voor (Ronduit Open, D66 en 

Progressief Leudal) en 14 stemmen tegen (Samen Verder, CDA en VVD) verworpen. 

 

10. Motie vreemd aan de orde van de dag inzake veiligheidsmaatregelen i.v.m. kerncentrale 

Tihange (B) 

 

De voorzitter schorst de vergadering van 21.59 uur tot 22.02 uur. 

 

Samen Verder licht de motie toe (bijlage 5). 

 

Het CDA zegt dat de Veiligheidsregio gebruik kan maken van rampenplannen van de nationale 

overheid. Daar is geen extra geld voor nodig. 

 

Ronduit Open merkt op dat de risico’s voor de leefomgeving van een intensieve veehouderij voor 

Samen Verder niet zo belangrijk waren, maar dat er nu wel steun is voor deze motie.  

 

D66 steunt de motie.  

 

De VVD zegt dat het antwoord van de Veiligheidsregio wel erg cryptisch was en niet 

geruststellend is te noemen.  

 

Burgemeester Verhoeven zegt dat de Veiligheidsregio met voorstellen tot intensivering van het 

plan van aanpak komt. Dit thema staat op de agenda.  

 

Samen Verder zegt dat de gevolgen van de intensieve veehouderij niet in verhouding staan met 

de gevolgen van een defecte kerncentrale. Er moetenveiligheidsmaatregelen worden getroffen 

i.v.m. de kerncentrale. 

 

Burgemeester Verhoeven zegt dat niet ons eigen plan van aanpak van belang is. Daarbij moeten 

deskundigen hulp bieden en dat zal ook zo worden opgepakt.  
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De motie 10.1 van de fracties Samen Verder, Ronduit Open, CDA, VVD en Progressief Leudal 

wordt zonder stemming aangenomen. 
 

10.A Motie vreemd aan de orde van de dag procedurevoorstel maken raadsvoorstel opvang 

vluchtelingen 

 

Progressief Leudal geeft een toelichting op haar motie (bijlage 6). 

 

Het CDA wil niet wachten tot oktober voordat er een voorstel hierover naar de raad komt. Er moet 

nu adequaat op worden ingegaan. Particuliere initiatieven moeten samen met het COA en de 

gemeente worden afgehandeld.  

 

Ronduit Open vindt de motie sympathiek. Regionaal moet er zeker aan oplossingen worden 

gewerkt. Daarbij moeten niet op voorhand locaties worden benoemd. Het college kan hiermee aan 

de slag,   goede communicatie is daarbij van belang. 

 

Samen Verder steunt de woorden van Ronduit Open. Dit onderwerp kan in de raadscommissie 

sociaal en fysiek worden behandeld. De motie is erg prematuur. Gemeenten zijn hiermee aan de 

slag. Het is beter dit op korte termijn in de commissies te bespreken. 

 

D66 zegt dat Leudal al kan inspelen op verwachtingen. De fractie ziet liever niet behandeling van 

dit thema in twee raadscommissies.  

 

De VVD steunt de woorden van Ronduit Open. Dit moet zeker in regionaal verband worden 

opgepakt en in samenwerking met het COA. Er moet zeer zorgvuldig worden omgegaan met het 

aanwijzen van locaties. Dit heeft grote gevolgen.  

 

Burgemeester Verhoeven zegt dat het niet alleen gaat om mensen die blijven, maar ook om 

mensen die terugkeren. Hij zegt dat als bij Leudal aan de deur wordt geklopt, Leudal zeker open 

zal doen. Het COA heeft nadrukkelijk gemeenten benaderd met concrete vragen. Een gemeente 

geeft dan invulling daar waar dat kan. Die weg moet worden gevolgd. Het COA is selectief bij de 

benadering van gemeenten die aan de vraag kunnen voldoen. 

 

Samen Verder zegt dat indien Leudal zich bereid stelt, het niet zo moet zijn dat dezelfde 

dorpskern van Leudal hiermee belast wordt. Er dient spreiding te zijn. 

 

Progressief Leudal zegt dat haar motie is gebaseerd op urgentie. De fractie wil aan haar motie 

twee zinnen toevoegen :   

 onder voorbehoud dat er voldoende draagvlak is nadat er voldoende communicatie heeft 

plaatsgevonden.  

 Indien mogelijk regionaal opgepakt in afstemming met het COA. 

 

Ronduit Open heeft twijfel over wat er wordt afgesproken als de motie wordt aangenomen. Zij 

verzoekt Progressief Leudal om haar motie in te trekken.  

 

Het CDA sluit zich hierbij aan.  

 

Samen Verder zegt dat het college hiermee aan de slag gaat. De motie is niet nodig.  
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Progressief Leudal zegt dat het goed is dat hierover is gesproken en dat de urgentie ervan wordt 

ingezien. De fractie trekt om die reden haar motie in.  

 

De burgemeester zegt dat er met zorgvuldigheid en snelheid zal worden gereageerd door Leudal. 

 

De motie 10A.1 van de fractie Progressief Leudal is door haar, gehoord hebbende de 

beraadslagingen, ingetrokken. 
 

11. Bespreken afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken 

 

De raad besluit op verzoek van: 

 De heer Wagemans om stuk nummer 131 te bespreken in de commissie fysiek (29 

september 2015); 

 De heer Kierkels om de stukken nummers 3, 24, 27, 123 en 128 te bespreken in de 

commissie sociaal (28 september 2015); 

 De heer  Bongers om alle 75 stukken inzake het ontwerp Reparatie- en 

Veegbestemmingsplan Buitengebied te bespreken in de commissie fysiek (29 september 

2015); 

 De heer Beurskens om stuk nummer 11 te bespreken in de commissie fysiek (29 

september 2015); 
 De heer Van der Stappen om de stukken nummers 23, 32, 46, 51, 53, 114, 115 en 121 te 

bespreken in de commissie fysiek (29 september 2015).  

 

De raad besluit ten aanzien van de overige stukken conform de afhandelingsvoorstellen van de 

griffier. 

 

De heer Wagemans roept het college op om: 

a. verweerschriften, die het college namens de gemeenteraad in rechtsgedingen inbrengt, 

    voortaan ter kennis te brengen van de gemeenteraad; 

b. naast de uitspraken van rechterlijke instanties van door het college gewonnen rechtsgedingen, 

    aan de gemeenteraad ook de uitspraken van door het college geheel of gedeeltelijk verloren 

    rechtsgedingen kenbaar te maken. 

  

12. Mededelingen 

 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.  

 

13. Sluiting 

 

Na het uitspreken van het slotwoord sluit de voorzitter de vergadering om 22.40 uur. 

 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal d.d. 13 oktober 2015. 

 

 

DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL, 

De griffier,    De voorzitter, 

 

 

 

Drs. W.A.L.M. Cornelissen.  A.H.M. Verhoeven MPM. 
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Amendement 4.1 
bijlage 1 

 

Raad 8 september 2015  

 

 

 

Amendement bij agendapunt 4 ‘Investeringszones Bedrijventerreinen’ 

 

 

De Raad van Leudal 

 

overweegt, 

 

• dat er goede redenen zijn te komen tot in regelgeving vastgelegde investeringszones voor 

bedrijventerreinen, 

• dat bij besluitvorming de Raad vooraf de gevolgen dient te kennen van te nemen besluiten alsmede de 

opvattingen van burgers en bedrijven wanneer besluiten hen raken, 

• dat het bijgevolg politiek ongewenst is dat de Raad definitieve besluiten neemt zonder de opvattingen 

van betreffende burgers en bedrijven te kennen, 

 

besluit 

 

• positief te staan tegenover voorstellen voor investeringszones, 

• definitieve besluitvorming door de Raad te doen plaatsvinden zodra het college de Raad heeft 

geïnformeerd over opvattingen en reacties van de ondernemers op de respectievelijke bedrijventerreinen. 

 

Fractie Ronduit Open 
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Amendement 5.1 

 

 
bijlage 2 

 

Amendement bij agendapunt 5 ‘Vaststellen bestemmingsplan Bedrijventerrein Ittervoort’ 

 

De Raad van Leudal, in openbare vergadering bijeen op 8 september 2015 
  
stelt vast  
 

 dat het Bestemmingsplan conserverend van aard is hetgeen inhoudt dat ingrijpende 
veranderingen niet aan de orde zijn, 

 dat een uitbreiding van het bedrijventerrein met ruim 10 ha een ingrijpende wijziging betreft, 
  
overweegt 
 

 dat het gebruikelijk is dat bij uitbreiding van een Bestemmingsplan zowel de uitbreiding als de 
bestemmingswijziging onderwerp vormen van eenzelfde besluit, 

 dat het ongebruikelijk is wel over de uitbreiding te beslissen maar de bestemming ongewijzigd 
te laten, 

 dat het onlogisch en onjuist is zienswijzen ongegrond te verklaren met als argument dat 
bestemmingswijziging thans niet aan de orde is terwijl tegelijkertijd moet worden vastgesteld 
dat reeds in december 2013 door wethouder Vogels een intentieovereenkomst is getekend die 
de facto een (voornemen tot) bestemmingswijziging inhoudt en die op diverse punten zeer 
strijdig is met zowel het oude als het nieuwe bestemmingsplan, 

 dat de scheiding tussen uitbreiding en bestemmingswijziging tegen die achtergrond ongewenst 
is en onheus ten opzichte van indieners van zienswijzen, 
dat deze handelwijze strijdig is met het streven naar transparantie tegenover burgers. 
  
besluit, 

 

 het Bestemmingsplan goed te keuren met uitzondering van de verlegging van de buitengrens. 
 een eventuele uitbreiding van het bedrijventerrein onderwerp te laten zijn van afzonderlijke en 

zelfstandige besluitvorming. 
 de ingediende zienswijzen, voor zover die de uitbreiding van het bedrijventerrein betreffen, 

gegrond te verklaren.  
  
Fractie Ronduit Open    
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Motie 9.1 

  

 

 

bijlage 3 

 

Motie van Vreugde 

 
 Omtrent ontwikkelingen aanbesteding bibliotheekwerk 

 
De raad van de gemeente Leudal, in vergadering bijeen op 8 september 2015, 

 

 Heeft kennisgenomen van de mededeling van het College van Leudal, waarin onder meer staat 

dat basisscholen een grotere rol gaan spelen in het bibliotheekwerk, dat het financiële kader van 

de bezuiniging minder strak wordt gehanteerd en dat de uitvoering van het bibliotheekwerk 

voorlopig bij Bibliocenter blijft.  

 

 Constateert dit dat een eerste stap is in de richting van een fatsoenlijk bibliotheekbeleid – waarbij 

er bijvoorbeeld op alle scholen een bibliotheekpunt kan blijven, maar de bibliotheek ook 

toegankelijk blijft voor volwassenen –  en hoopt dat een en ander verder wordt uitgewerkt in 

duidelijke keuzes voor de komende begroting.  

 

 Spreekt over deze eerste stap Vreugde uit! 

 

 En besluit overigens: 

 

het College op te dragen om het volledige aanbestedingsdossier uiterlijk op 15 september aan de 

gemeenteraad ter beschikking te stellen en ook uiterlijk op die datum alle openstaande vragen 

van D66 schriftelijk te beantwoorden, voor zover dat niet in de raadsvergadering van 8 

september is gebeurd.  

 

Fractie D66 
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Motie 9.2 
 

Motie van afkeuring 
 
Raadsvergadering 8 september 2015 

Agendapunt 9 
 
Bijlage 4 

 

Overwegingen 
 

1. Er zijn vragen gesteld door de fractie van D66 over de aanbesteding van het bibliotheekwerk 

2. Er zijn geen antwoorden gegeven door het college op die vragen 

3. Er zijn ook geen redenen gegeven door het college waarom de vragen niet beantwoord konden 

worden, behoudens een e-mail, namens wethouder van den Beuken, waarin enkel werd gesteld dat 

“gedurende de procedure geen informatie verstrekt kan worden” 

4. Veel vragen gingen inhoudelijk niet over de aanbesteding en hadden sowieso beantwoord moeten 

worden.  

5. Het college is nogmaals opgeroepen de informatie te verstrekken. Wederom is de informatie niet 

verstrekt 

6. In de gemeentewet staat dat raadsleden (ongeacht van welke partij) recht hebben op alle informatie 

die ze nodig hebben. De raad van Leudal heeft dit fundamenteel recht uitgewerkt in de nota actieve en 

passieve informatieplicht. 

7. Tijdens de behandeling van de nota hebben we aan de burgemeester de keiharde toezegging gevraagd 

én gekregen dat alle informatie die wij als raad vragen, ook verstrekt wordt.  

8. Al eerder hebben we moeten constateren dat deze toezegging niet wordt nagekomen. 

9. Het is een fundamenteel recht van de raad dat het die informatie krijgt waar het om vraagt, daar 

hebben keer op keer aandacht voor gevraagd, en telkens weer weigert het college om dit fundamenteel 

recht toe te passen. 

10. Het is ook niet meer te begrijpen dat een zichzelf respecterende raad dit in meerderheid blijft 

accepteren. 

11. De maat is op dit punt meer dan vol.  

 

De gemeenteraad van Leudal spreekt wederom zijn grote afkeuring uit over de wijze waarop dit college 

invulling geeft aan het fundamentele recht van raadsleden om informatie te krijgen, door telkens weer 

vragen van raadsleden niet te beantwoorden.  

 
Fractie Ronduit Open 
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Motie 10.1 

                 

 

                                                                                                         

  

                

Bijlage 5 

 

De gemeenteraad in vergadering bijeen op 8 september 2015; 

  

Overwegende dat: 

  

1. Vaststaat dat zich de laatste maanden diverse incidenten hebben voorgedaan bij de 

     kerncentrale in Tihange nabij Luik, en dat deze centrale bovendien al veel langer in  

     gebruik is dan oorspronkelijk voorzien; 

  

2. Energiebedrijf Electrabel serieus overweegt de centrale op zeer korte termijn opnieuw op 

     te starten; 

  

3. De 16 kernen van de gemeente Leudal minder dan 100 km van Tihange verwijderd 

    zijn, waarvan Ittervoort bijvoorbeeld slechts 83 km; 

  

4. De recente kernramp in Fukushima heeft geleerd dat een nucleair noodplan 

    alleen bescherming kan bieden wanneer ook het ergst denkbare scenario is uitgewerkt en  

    alle partijen, van overheidsorganen tot nooddiensten en inwoners van getroffen gemeentes,  

    op voorhand weten wat te moeten doen; 

  

5. Onze gemeenteraad van de Veiligheidsregio Limburg Noord waaronder de gemeente 

    Leudal ressorteert, geen bericht heeft ontvangen van specifieke  

    veiligheidsvoorbereidingen in geval van een worstcase scenario bij Tihange en Tihange 

    kennelijk slechts rekening houdt met beperkte kernongevallen met lage niveaus van 

    radioactieve besmetting; 

 

6. De veiligheid en gezondheid van inwoners in Limburg cq. Leudal in gevaar kan komen 

    door een mogelijke Tihange ramp, al dan niet veroorzaakt door materiaalfouten, menselijk 

    falen of onheil van buitenaf. 
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7. Tijdige en duidelijke informatieverstrekking aan inwoners en bedrijven van bijzonder 

    belang is, en dat preventieve informatie met name uit oogpunt van volksgezondheid zeer  

    gewenst is. 

  
Draagt het College van Leudal op: 

  

1. Om in navolging van de gemeenten Heerlen, Maastricht, Roermond en Venlo naar de 

     hogere overheden in Nederland en België, zijnde de nationale regeringen van Nederland en 

     België en de provinciebesturen van de beide Limburgen en de provincie Luik, zijn zorgen 

     uit te spreken over de consequenties voor de veiligheid in onze regio bij nieuwe incidenten 

     bij de kerncentrale in Tihange, alsmede over de ontoereikende directe informatie- 

     verstrekking daaromtrent; 

 

2. Bij de Veiligheidsregio Limburg Noord met spoed aan te dringen op een gedegen 

     uitgewerkt rampenplan, ook uitgaande van een worstcase scenario waarbij onder meer 

     wordt voorzien in tijdige evacuatie van inwoners bij een mogelijke kernramp; 

  

3. Te bevorderen dat ook in euregionaal verband meer dan voorheen effectief wordt 

     samengewerkt m.b.t. Tihange en dat een complex aan grensoverschrijdende maatregelen  

     wordt getroffen; 

 

en gaat over tot de orde van de dag.  

 

 

Fractie Samen Verder  Fractie Ronduit Open  Fractie CDA 

Ria Teluij   Stan Backus   Peter van Melick 

 

Fractie VVD   Fractie Progressief Leudal  

Ad Thomassen  Joost van der Stappen 
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Motie 10A.1 
Bijlage 6 

 

Motie vreemd aan de orde van de dag 
 

Raadsvergadering 8 september 2015,  

Onderwerp: opvang vluchtelingen in Leudal. 

 

 

De raad in vergadering bijeen, 

 

 

Overwegende dat: 

 er een grote groep vluchtelingen op weg is naar de rijke landen in West-Europa 

 te verwachten is dat een deel daarvan in Nederland asiel aanvraagt 

 de urgentie om tot vergroting van de opvang van asielzoekers te komen nu aanwezig is 

 dat er Europese afspraken worden gemaakt om de opvang van vluchtelingen te spreiden 

 dat de gemeenten in Nederland is gevraagd om goede opvanglocaties aan te dragen. 

 

Voorts overwegende dat: 

 In Leudal de wens is uitgesproken om initiatieven op te starten voor opvang van vluchtelingen 

 Er in Leudal diverse mogelijke locaties zijn zoals campings, leegstaande overheidsgebouwen en 

boerderijen. Plus het bestaande azc Baexem. 

 

 

Besluit: 

Dat het college van B&W in de komende oktobervergadering met een voorstel komt inzake de opvang 

van de vluchtelingenstroom in Leudal, waarbij het college zich richt op het zo snel mogelijk realiseren van 

extra opvangplekken voor vluchtelingen.  

 

 

 

 

 

Joost van der Stappen 

Progressief Leudal 
 


